
Középpontban Lukács Dénes vízilabdaedzı 

Sorozatunkban aktualitásokkal foglalkozunk. A férfi vízilabda OB I nyitányán a 
legutóbbi sorozat 11. helyezettje, a Bodrogi Bau Szentesi CS&K remek meccset 
játszva csupán kétgólos vereséget szenvedett az akár még a döntıbe jutásra is 
esélyes Szolnokkal. A Kurca-partiak nyáron érkezett edzıje, Lukács Dénes a nyolc 
közé várja csapatát. 
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– Szolnokiként a Szolnok ellen debütált bajnoki 
találkozón a Szentes edzıjeként. Érzelmi 
szempontból más volt ez a párosítás, mint a többi? 
– Nem mondanám, ugyanis három éve nincs közöm a 
Szolnok pólócsapatához. Az elıtte eltöltött idıszak 
persze teljesen más, játszottam a színeiben legalább 
250 OB I-es meccset, majd 2004-tıl négy évig voltam 
a trénere. Szép emlékek kötnek a klubhoz, a 
városhoz, ott születtem, ott van a lakásom, ott él a 
családom. Tudom és muszáj is függetleníteni magam 
a kötıdéstıl. Ha bármely más csapattal játszik a 
Szolnok, természetesen neki szurkolok, de most a 
Szentes edzıje vagyok, azért dolgozom, hogy minél jobb eredményt érjek el.  
 
– Általános vélemény szerint az utóbbi évek legjobb Szentese a mostani. Egyetért a 
megállapítással? 
– Az elmúlt három esztendıben két évet Egyiptomban dolgoztam, tavaly pedig 
pihentem, úgyhogy nem nagyon volt rálátásom a Szentesre. Abban viszont biztos 
vagyok, hogy egészen jó kis csapat van kialakulóban a Kurca partján. A nyolc közé 
szeretnénk jutni, azt gondolom, ez nem utópia, hanem reális cél. A felkészülési 
találkozókon, a magyarkupa- csoportmeccseken, valamint a keddi bajnokin is olyan 
teljesítményt nyújtottunk, ami bizakodásra adhat okot. 
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Lukács Dénes, a Bodrogi Bau Szentesi CS&K vízilabdaedzıje. 
Fotó: DM/DV

– A jó szereplés egyik záloga a biztos anyagi háttér. Az elmúlt idıszakban nem a 
legideálisabb körülmények vették körül a szentesi férfi pólót. Rendezıdött a 
helyzet? 
– Ez a kérdéskör nem a hatáskörömbe tartozik, én a csapat szakmai munkájáért 
felelek. Hallottam én is arról, hogy korábban voltak problémák, most viszont azt, 
amit pénzügyi téren eddig vállalt a vezetıség, megkapták a játékosok. Nagyon bízom 
benne, ez a késıbbiekben sem változik. Szentesen a vízilabda az elsı számú sportág, 
a megnyugtató háttér elengedhetetlenül szükséges ahhoz, hogy az is maradjon. 
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